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OBRAZOV ANJE: 

1999. polozio pravosudni ispit u Zagrebu 

1987. diplornirao na Pravnorn fakultetu Sveucilista u Osijeku, rnagistar prava 

1980. zavrsio srednjoskolsko obrazovanje, Slavonski Brod 

RADNO ISKUSTVO: 

2017.-2018. 	 Sudac ovlasten za obavljanje poslova sudske uprave na Opcinskorn 
Sudu u Slavonskorn Brodu, rjesenjern Ministarstva pravosuda 
Klasa:71 0-01117-01/42, Urbroj:514-03-02-01-02-17-02 od 28.ozujka 
2017. 

2007.-2017. 	 sudjelujern na radionicarna RH, Ministarstva pravosuda, pravosudna 
akadernija Regionalni centar, Pravosudne akadernije u Osijeku 

2007. 	 Odlukorn Drzavnog sudbenog vijeca, Broj: IS-15/02, od 14. lipnja 
2007., obnasarn sudacku duznost trajno 

2006. 	 sudjelovanje na serninaru "Mirenje pri sudovirna", Klasa: 130-03/06
01/115, Ur.broj: 514-11/02-02-06-59 

2002. sudac Opcinskog suda u Slavonskorn Brodu, Odlukorn Drzavnog sudbenog 
vijeca, Broj: IS-15/o2, od 23.svibnja 2002. 

sudac za rnladeZ, predsjednik sudskog vijeca (KV vijeca) i predsjednik 
sudskog vijeca (optuznog vijeca-kazneni odjel) 
RH 
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1999.-2002. 

1990.-1998. 

1988-1989. 

TRENINZI: 

2018. 

2017. 

2016. 

2015. 

2015. 

2014. 

2013. 

2013. 

2013. 

2012. 

2011. 

sud ski savjetnik na Opcinskom sudu u Slavonskom Brodu 

MUP RH PU Brodsko-posavska 

Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, Slavonski Brod 

sudjelovanje na radionici "Nasilje u obitelji" u Policijskoj upravi Osjecko
-baranjskoj 14.-15. lipnja 2018. u organizaciji Pravosudne akademije i 
Ministarstva unutamjih poslova, Ravnateljstvo policije 

sUdjelovanje na radionici "0dabrana poglavlja europske Konvencije 0 


ljudskim pravima i temeljnim slobodama-kaznenopravni aspekt", na 

Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 17.i 18.studenog 2016., 19.i 20.sijecnja 

2017. 


sudjelovanje na radionici "Pravni kontinuitet kaznenih djela protiv spolne 

Slobode (K.Z/97-KZI11) -problemi u praksi?", na Pravosudnoj akademiji 

u Osijeku, l.srpnja 2016. 


sudjelovanje na radionici "Europski sud za ljudska prava i Ustavni sud RH: 

Kaznenopravni aspekt-Odluke 0 pritvoruiistrazni zatvor i pretrazivanje 

prakse", na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 18.studenog 2015. 


sudjelovanje na radionici "Zakon 0 kaznenom postupku u praksi", na 

Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 28.rujna 2015. 


sudjelovanje na radionici "ZPSKS-EU - sudskoj praksi - (izdavanje EUN)" 
na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 14.studenog 2014. 

sudjelovanje na radionici "Temelji stvaranja uspjesnog mentora-uvod u 

mentorstvo", na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, ll.studenog 2013. 


sudjelovanje na radionici "Pravni kontinuitet i primjena blaZeg Kaznenog 

zakona (NN 110/97, 125111, 144112)" na Pravnoj fakultetu u Osijeku, 

8.travnja 2013. 


sudjelovanje na "Seminar 711 mentore polaznika DrZavne skole za pravosudne 
duznosnike" na Pravosudnoj akademiji, 21.ozujka 2013. 

sudjelovanje na radionici "Optuzno vijece (potvrdivanje optilZnice, presuda 
na temelju sporazurna stranaka, roCiste za odredivanje istraznog zatvora)", 
na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 17.svibnja 2012. 

sudjelovanje na radionici "Strucno usavrsavanje 0 primjeni novog Zakona 0 
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kaznenom postupku-skraeeni postupak" u Policijskoj upravi Osjecko
baranjskoj, 31.ozujka-01.travnja 2011. 

2010. sudjelovanje na seminaru "Uvod u pravu EU ", na Strojarskom fakultetu u 
Slavonskom Brodu, 28.i 29.listopada 2010. 

2010. 

2010. 

sudjelovanje na radionici "Alternativno postupanje u maloljetnickom sudenju" 
na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 7.listopada 2010. 
sudjelovanje na radionici "Neovisnog sudskog sustava od zakonodavne i 
izvrsne vlasti" na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 27.travnja 2010. 

2009. sudjelovanje na radionici "Suzbijanje trgovanja ljudima" na Pravosudnoj 
Akademiji u Osijeku, 11.prosinca 2009. 

2009. sudjelovanje na radionici "Oduzimanje imovinske koristi stecene kaznenim 
djelom", na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 19.1ipnja 2009. 

2008. sudjelovanje na radionici "Osnove financijskog racunovodstva i izvjesCivanja" 
Pravosudna akademija Osijek, 27.veljace 2008. 

2008. sudjelovanje na radionici "Zakon 0 odgovornosti pravnih osoba za kaznena 
djela", Pravosudna akademija Osijek, 25.sijecanj 2008. 

2007. sudjelovanje na radionici "Pritvor - pravni temelj i postupak 
Pravosudnoj akademiji Osijek, 4.svibanj 2007. 

novela", na 

2007. sudjelovanje na radionicama "Suzbijanje nasilja u obitelji - pravni kontekst", 
na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 20j 21.lipanj 2007. 

2007. sudjelovanje na seminaru "Mirenje kao altemativni naCin rjeSavanja sporova" 
Na Pravosudnoj akademiji u Osijeku, 30.studenog, 1.,7.i 8.prosinca 2007. 

2006. sudjelovanje na seminaru "Mirenje pri sudovima" na Pravosudnoj akademiji u 
Osijeku, 29.i 30.svibanj 2006. 

Istovremeno, uz sudjelovanje na radionicama Pravosudne akademije, sudjelovao sam i na 
seminarima koje vee tradicionalno organizira Vrhovni sud Republike Hrvatske u Opatiji. 

POSEBNA ZNANJA I V JESTINE: 


Strani jezici: skolsko poznavanje njemackog jezika u govoru i pismu 


Rad na racunalu: uredski alati: Microsoft Office (Excel, Word, Access, Power Point) 

Internet 

Vozacki ispit: Ai B kategorija 
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ODLIKOV ANJA: 


Odlukom predsjednika Republike Dr. Franje Tudmana na temelju clanka 98. Ustava 
Republike Hrvatske, odlikovan sam Spomenicom Domovinske zahvalnosti, Zagreb, 22. rujna 
1997. 

Odlukom predsjednika Republike Dr. Franje Tudmana na temelju clanka 98. Ustava 
Republike Hrvatske, clanka 93. Zakona 0 sluibi u oruianim snagama Republike Hrvatske i 
Odluke 0 ustanovljenju medalja za sudjelovanje u vojno-redarstvenim operacijama 1 u 
iznimnim pothvatima, odlikovan sam Medaljom "Bljesak", Zagreb, 26. rujna 1995. 

Odlukom predsjednika Republike Dr. Franje Tudmana, odlikovan sam Spomenicom 
Domovinskog rata 1990.-1992., PA 7 8111-93, Zagreb, 29. rujna 1993. 

ZAHV ALNICE: 

Zahvalnica za ucesce i doprinos oslobadanju prostora Zupanije Brodsko-posavske tijekom 
akcije "Bljesak I", Ministarstvo unutarnjih poslova PU Brodsko-posavska, Slavonski Brod, 
15. svibanj 1995. godine 

Zahvalnica za izniman doprinos i svesrdnu pomoc pri radu i razvoju Kluba hrvatskih 
povratnika iz iseljenistva, Klub hrvatskih povratnika iz iseljenistva, 2005. 

Zahvalnica za izniman doprinos na ocuvanju uspomene na zrtve Bleiburske tragedije i 
svesrdnu pomoc pri obnovi i dogradnji spomenika na Bleiburskom polju, Pocasni Bleiburski 
vod,2005. 

POTVRDA: 

Potvrda Ministarstva unutarnjih poslova PU Brodsko-posavska, Broj: 511-11-07-2/2
3908/945-97, Slavonski Brod, 16.01.1998., sudjelovao sam kao hrvatski branitelj u obrani 
suvereniteta Republike Hrvatske od 01.09.1990. - 30.06.1996. 

RJESENJE: 

Republika Hrvatska, Ministarstvo pravosuda, Klasa:710-01117-01/42,Urbroj:514-03-02-01
02-17-02 od 28.ozujka 2017. 

HOBI: Rekreativno bavljenje sportom, putovanja, Citanje strucne literature 

INTERESI: Profesionalni cilj: daljnja edukacija i usavrsavanje u pravnoj struci 
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OSTALE INFORMACIJE: 

Clan Udruge hrvatskih sudaca od sarnog irnenovanja za suca, 

Sudjelovanje kao clan iIi zarnjenik clana u op6inskirn izbomim povjerenstvirna na podrucju 

Brodsko-posavske zupanije 


U privitku zivotopisa dostavljarn preslike: 


- odlikovanja, 

- zahvalnice, 

- potvrda MUP RH PU Brodsko-posavska, 

- rjesenje MUP RH PU Brodsko-posavska, 

- rjesenje Ministarstva pravosuda 


Slavonski Brod, 2. srpnja 2018. 


Mirko 



MIRKO ZIVIC 
sudac Opcinskog suda u Slavonskom Brodu 

DRZA VNO SUDBENO VlJECE 
Zagreb, Ulica grada Vukovara 49 

PROGRAM RADA 

KANDIDATA ZA PREDSJEDNlKA 


OPCINSKOG SUDA U SLA VONSKOM BRODU ZA 

MANDATNO RAZDOBLJE 2018. - 2022. 


U Slavonskom Brodu, 2. srpnja 2018. godine 



I. UVOD 

Ovaj program rada kandidata za predsjednika Opcinskog suda u Slavonskom Brodu 
temelji se na djelokrugu i nadleznosti opCinskih sud ova, prikazu postojeceg stanja (broja i vrste 
predmeta, stanja kadrova, te prostorno-tehnickih uvjeta rada), projekciji trend ova i mjerama 
unapredenja stanja, a odnosi se na cetverogodisnji period rada, kao trajanje mandata predsjednika 
suda. Zakljucno, program rada definira i cilj njegove realizacije. 

Cilj programa rada je osigurati uvjete da Opcinski sud u Siavonskom Brodu u svom 
sjedistu, kao i u posebnoj ustrojstvenoj jedinici toga suda-Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski, u 
djelokrugu svoga rada u skladu sa propisima i u razumnom roku izvrsava svoje zadatke kako bi 
se osigurala jedinstvena primjena zakona, ravnopravnost i jednakost svih pred zakonom, uz 
zastitu Ustavom i zakonima Republike Hrvatske utvrdenog pravnog poretka. 

Zakonski okvir definiran je Zakonom 0 sudovima, Sudskim poslovnikom, Zakonom 0 

kaznenom postupku, Zakonom 0 parnicnom postupku, pravilnicima te drugim podzakonskim 
aktima. 

Kako bi se osiguralo zakonito, uredno i pravodobno poslovanje suda, vazna je uloga 
sudske uprave, ciji poslovi su predvideni cl. 29. Zakona 0 sudovima (Narodne novine br. 281l3., 
33/15., 82/15. i 82/16.) 

Za pravilan rad i poslovanje suda vazna je uloga sudske uprave koja osigurava uvjete da 
se poslovi u sudu pravodobno i uredno obavljaju, te ce aktivnosti predsjednika suda biti posebno 
usmjerene na: 

1. rasporedivanje duznosnika i djelatnika suda po ustrojstvenim jedinicama na nacin 

da se osigura efikasan i ekonomican rad suda, 


2. pracenje radne opterecenosti sudaca uz poduzimanje mjera za ravnomjernu 
opterecenost sudaca, 

3. poduzimanje mjera za smanjenje broja nerijesenih predmeta, posebno nerijesenih 
predmeta starijih od tri godine, 

4. organiziranje poslova u referadama i u sudskoj pisarnici na nacin da se osigura 
proritetno rjesavanje predmeta koji su odredeni kao hitni, 

5. pracenje postivanja rokova izrade i otpreme sudskih odluka, 

6. sazivanje sastanaka i sjednica duznosnika i djelatnika suda radi poboljsanja kvalitete 

rada te osiguravanje drugih oblika edukacije (sudjelovanje na savjetovanjima), 


7. izrada internih akata sukladno vazecim propisima, 

8. provodenje mjera stednje u svezi proracunskih sredstava suda. 
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II. OCJENA POSTOJECEG STANJA 

Opcinski sud u Slavonskom Brodu djeluje u svom sjedistu u Slavonskom Brodu, na Trgu 
pobjede 13, te u posebnoj ustrojstvenoj jedinici-Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski, na Trgu kralja 
Tomislava 6, koja kao stalna sluzba ovog sud a djeluje od I. travnja 2015. 

Opcinski sud u Siavonskom Brodu smjesten je u srediStu grada Slavonskog Broda, u 
zgradi izgradenoj 1974. godine. Osim Opcinskog suda u Slavonskom Brodu, u sudskoj zgradi 
smjesteni su i Opcinsko drzavno odvjetniStvo u Slavonskom Brodu (Gradansko-upravni odjel), 
Trgova~ki sud u Osijeku-Stalna sluzba u Slavonskom Brodu i Prekrsajni sud u Slavonskom 
Brodu. 

Zgrada Opcinskog sud a u Siavonskom Brodu izgradena je 1974. godine i tada je 
ispunjavala sve prostorno-tehnicke potrebe pravosudnih tijela koja su se nalazila u Slavonskom 
Brodu. Zgrada ima tri kata, veliki podrumski prostor u kojem se nalazi arhiv, a iza zgrade nalazi 
se parkiralisni prostor. Zgrada sud a godinama nije obnavljana, pa su pojedini dijelovi zgrade u 
izrazito losem stanju. 

Zgrada u kojoj se nalazi Stalna sluzba u Novoj GradiSki je u vlasniStvu Grada Nova 
Gradiska, a izgradena je prije oko 80 godina. Potrebno je razmotriti pitanje vlasnistva zgrade i 
urediti medusobne odnose sa gradom, tako da drzava postane vlasnikom ove zgrade, a nakon toga 
potrebno je obnoviti zgradu. 

Ovaj program temelji se na podacima 0 primljenim i rijesenim predmetima unazad tri 
godine, tj. u 2015., 2016. i 2017. godini, s obzirom da smatram da se iz podataka koji se odnose 
na posljednje tri godine mogu vidjeti trendovi priliva i rjesavanja predmeta na ovom sudu. 

Kazneni predmeti 

Tijekom 2015. godine zaprimljeno je 877 kaznenih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 
-upisnik K ..................... .462 predmeta 
-upisnik Km ..................... 18 predmeta 
-upisnik Kmp ................... 15 predmeta 
-upisnik Kov .................. 245 predmeta 
-upisnik Kr ..................... 28 predmeta 
-upisnik Krm ..................... 16 predmeta 
-upisnik Kv ....................... 78 predmeta, 
-upisnik Kvm ...................... 7 predmeta 
-upisnik Kzd ...................... .4 predmeta, 
a iste godine rijeseno je 467 predmeta sa upisnika K i 23 predmeta sa upisnika Km. 
Na dan 31. prosinca 2015. ostal0 je nerijeseno 644 K predmeta i 11 Km predmeta. 

Tijekom 2016. godine zaprimljeno je 860 kaznenih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik K ..................... .423 predmeta 

-upisnik Km ...................... 8 predmeta 
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-upisnik Kim ..................... .4 predmeta 
-upisnik Kmp ................... 12 predmeta 
-upisnik Kov .................. 204 predmeta 
-upisnik Kovm ................. .44 predmeta 
-upisnik Kr. ........................ 9 predmeta 
-upisnik Krm .................... 20 predmeta 
-upisnik Kv ...................... 83 predmeta 
-upisnik Kvm ..................... l predmet 
-upisnik Kzd .................... 52 predmeta, 
a iste godine rijeseno je 407 predmeta sa upisnika K i 16 predmeta sa upisnika Km. 
Na dan 31. prosinca 2016. ostalo je nerijeseno 660 predmeta iz upisnika K i 3 predmeta iz 
upisnika Km. 

Tijekom 2017. godine zaprimljeno je 343 kaznenih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik K. ..................... 343 predmeta 

-upisnik Km .................... 15 predmeta 

-upisnik Kim ...................... 2 predmeta 

-upisnik Kmp .................. .30 predmeta 

-upisnik Kov .................. 179 predmeta 

-upisnik Kovm .................. 59 predmeta 

-upisnik Kr ....................... 12 predmeta 

-upisnik Krm ..................... 29 predmeta 

-upisnik Kv ....................... 70 predmeta 

-upisnik Kvm ....................... 7 predmeta 

-upisnik Kzd ....................... 31 predmet, 

a iste godine rijeseno je 396 predmeta sa upisnika K i 7 predmeta sa upisnika Km. 


Na dan 31. prosinca 2017. na Opcinskom sudu u Siavonskom Brodu bilo je nerijeseno 
ukupno 60 predmeta sa upisnika Kill predmeta sa upisnika Km. 

Posebno je potrebno napomenuti i to da je 1. sijecnja 2012. zbog promjene nadldnosti u 
kaznenim predmetima sa tadasnjeg Opcinskog suda u Novoj GradiSki na rjesavanje Opcinskom 
sudu u Slavonskom Brodu dostavljeno oko 60 nerijesenih kaznenih predmeta koji su slozeni i 
stari, pa to dodatno opterecuje rad na kaznenim predmetima. 

Pamicni predmeti 

Tijekom 2015. godine zaprimljeno je 3920 pamicnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik P ........................... 909 predmeta 

-upisnik POb ..................... 385 predmeta 

-upisnik Pn ......................... 551 predmet 

-upisnik Povrv ................. 2075 predmeta. 


Tijekom 2016. godine zaprimljeno je 2023 pamicnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik P ........................... 518 predmeta 
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-upisnik POb ..................... 289 predmeta 

-upisnik Pn ......................... 317 predmeta 

-upisnik Povrv ................... 899 predmeta. 


Tijekom 2017. godine zaprimljeno je 1853 pamicnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik P .......................... .476 predmeta 

-upisnik POb ..................... 299 predmeta 

-upisnik PL........................... 6 predmeta 

-upisnik Pn ........................ .3l0 predmeta 

-upisnik Pr. ........................ 132 predmeta 

-upisnik Ps ........................... 16 predmeta 

-upisnik Psp ......................... 18 predmeta 

-upisnik Povrv ..................... 589 predmeta 

-upisnik Sp ............................. 7 predmeta 


Na dan 31. prosinca 2017. na OpCinskom sudu u Siavonskom Brodu bilo je nerijeseno 
2182 predmeta. 

Izvanpamicni predmeti 


Tijekom 2015. godine zaprimljen je 921 izvanparnicni predmet i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik R 1 ........................... 209 predmeta 

-upisnik R lOb..................... 186 predmeta 

-upisnik R2 ........................... 526 predmeta. 


Tijekom 2016. godine zaprimljeno je 1257 izvanparnicna predmeta i to po upisnicima kako 

slijedi: 

-upisnik R 1 .......................... 180 predmeta 

-upisnik RIOb.................... 370 predmeta 

-upisnik R2 ......................... 707 predmeta. 


Tijekom 2017. godine zaprimljeno je 1323 izvanpamicna predmeta i to po upisnicima kako 

slijedi: 

-upisnik R 1 ...................... 160 predmeta 

-upisnik R lOb..................... 393 predmeta 

-upisnik R2................... 770 predmeta. 


Ovrsni predmeti 


Tijekom 2015. godine zaprimljeno je 5146 ovrsnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik Ovr. ........................ .4959 predmeta 

-upisnik Ovrv ......................... 187 predmeta. 
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Tijekom 2016. godine zaprimljeno je 5120 ovrsnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik Ovr ....................... ..4856 predmeta 

-upisnik OvrOb ....................... 26 predmeta 

-upisnik Ovrv ........................ .238 predmeta. 


Na dan 31. prosinca 2016. na OpCinskom sudu u S lavonskom Brodu bilo je nerijeseno 
4350 predmeta iz upisnika Ovr, 4 predmeta iz upisnika OvrOb te 136 predmeta iz upisnika Ovrv. 

Tijekom 2017. godine zaprimljeno je 5232 ovrsnih predmeta i to po upisnicima kako slijedi: 

-upisnik Ovr ......................... 5140 predmeta 

-upisnik OvrOb ....................... 44 predmeta 

-upisnik Ovrv .......................... .47 predmeta 

-upisnik Ovr eu .......................... l predmet 


Na dan 31. prosinca 2017. na Opcinskom sudu u Slavonskom Brodu bilo je nerijeseno 
5035 predmeta iz upisnika Ovr, 7 predmeta iz upisnika Ovr Ob te 85 predmeta iz upisnika Ovrv. 

Kada se naprijed navedenim podacima 0 vrstama i broju predmeta dodaju i podaci 0 svim 
ostalim predmetima koji su u radu, na dan 31. prosinca 2017. godine na Opcinskom sudu u 
Slavonskom Brodu bilo je 9369 predmeta u radu. 

Godisnjim rasporedom poslova za 2018. godinu suci, visi sudski savjetnici sudski 
savjetnici rasporedeni su u tri odjela: kazneni, gradanski i ovrsni odjel. 

Od ukupno 20 sudaca u kazneni odjel rasporedeno je 5 sudaca, u gradanski odje1 je 
rasporedeno l3 sudaca (od toga 4 suca u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski), a u ovrsni odjel 
rasporedena su dva suca (od toga jedan sudac u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski). U ovrsni odjel 
rasporedena su i tri visa sudska savjetnika (od toga jedan u Stalnoj sluzbi u Novoj GradBki) i tri 
sudska savjetnika (od toga jedan u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski). 

U sjediStu suda radi 19 sluzbenika-sudskih zapisnicara u referadama, a jedan zamjenski 
zapisnicar radi na otpremi poste. U sudskim pisamicama u sjediStu suda radi 7 sluzbenika, jedan 
sluzbenik radi na poslovima prijema poste, u odjeljku racunovodstvenih poslova u sjedistu suda 
rasporedena su tri sluzbenika, u zemljisnoknjiznom odjelu radi 9 referenata, jedan informaticki 
referent i sedam namjestenika. 

U Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski radi 6 sluzbenika-sudskih zapisnicara u referadama. U 
pisamicama u stalnoj sluzbi radi 6 sluzbenika, jedan sluzbenik radi na poslovima u sudskoj 
pisamici stalne s\uzbe, jedan sluzbenik radi na poslovima prijema poste, na racunovodstvenim 
poslova u stalnoj sluzbi radi jedan sluzbenik, u zemljiSnoknjiznom odjelu stalne sluzbe radi 7 
referenata, kao sudski ovrsitelj zaposlen je jedan sluzbenik, a u stalnoj sluzbi rade i tri 
namjestenika. 
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III. PROGRAM RADA 

Predsjednik suda je sudac koji uz sudacku duznost obavlja i poslove sudske uprave koji 
obuhvaeaju osiguranje uvjeta za pravilan rad i poslovanje suda, skrbi 0 urednom i pravodobnom 
obavljanju poslova, poslove financijsko-materijalnog poslovanja u sudu praeenje naplate sudskih 
pristojbi, donosi godisnji raspored poslova i rasporeduje duznosnike i sluzbenike, prati radnu 
optereeenost sudaca, saziva sastanke sudaca, brine se za strucno usavrsavanje duznosnika i 
sluzbenika, osigurava prostomo-tehnicke uvjete rada, te druge poslove odredene zakonom, 
poslovnikom i drugim podzakonskim aktima. 

Moj prijedlog kao kandidata za predsjednika suda je da suci, visi sudski savjetnici i sudski 
savjetnici OpCinskog suda u Slavonskom Brodu budu rasporedeni su u dva sudska odjela: 
kazneni odjel i gradanski odjel. 

Od ukupno 20 sudaca u kazneni odjel rasporedio bih pet sudaca, a u gradanski odjel ostale 
suce, vise sudske savjetnike i sudske savjetnike. Smatram da je u kaznenom odjelu, a s obzirom 
na priliv novih predmeta, dovoljno rasporediti pet sudaca. Ovakav raspored poslova napravio bih 
zbog toga sto je iz ranije navedenih podataka razvidno da je u gradanskoj grani sudovanja na dan 
31. prosinca 2017. nerijeseno 7682 predmeta, sto je izuzetno veliki broj nerijesenih predmeta, te 
se time svakodnevno poveeava i broj starih nerijesenih predmeta. Trenutno najveCi problem ovog 
suda je to sto suci koji sada rade na pamicnim ifili ovrsnim predmetima imaju nesrazmjeran broj 
predmeta u radu, pa tako npr. jedan sudac ima oko 180 predmeta u radu, dok drugi sudac 
istovremeno ima preko 800 predmeta u radu. Navedeno stanje nedopustivo je i neodrzivo, a suce 
dovodi u neravnopravan polozaj. Ovo je posljedica visegodisnjeg zanemarivanja stvamog stanja 
u odnosu na priliv odredenih vrsta predmeta i neprilagodavanja godisnjeg rasporeda poslova 
stvamom stanju i potrebama za rjesavanjem pojedinih vrsta predmeta. Predsjednik suda ima 
obavezu brinuti se 0 ravnomjemoj radnoj optereeenosti svih sudaca i sudskih savjetnika, te je 
potrebno izvrsiti preraspodjelu predmeta radi ujednacavanja stvame optereeenosti svih sudaca i 
sudskih savjetnika. 

Skrb 0 strucnom usavrsavanju sudaca, sudskih savjetnika i vjezbenika, te drugih 
sluzbenika i namjestenika u sudu jedan je od od temeIjnih poslova sudske uprave, upravo iz 
razloga kako bi cijelo poslovanje suda bilo zakonito, praviIno i uredno. Nairne, sarno 
usavrsavanjem sudaca i sudskih savjetnika ee se postiei sto kvalitetnije i brZe donosenje pravilnih 
i na zakonu osnovanih odluka. Stoga je potrebno pored seminara Pravosudne akademije 
organizirati i odlaziti na seminare Hrvatskog drustva za gradanskopravne znanosti i praksu, 
Hrvatskog drustva za kaznene znanosti i praksu itd., cije pohadanje je u zadnje vrijeme zbog 
finacijskih razloga bitno smanjeno. 

Nadalje, OpCinski sud u Slavonskom Brodu treba imati plan rjesavanja starih predmeta, 
odnosno onih predmeta u kojima postupak traje dulje od tri godine, pa smatram da je potrebno 
donijeti takav plan, a u kojem bi planu bile predvidene mjere za smanjenje broja nerijesenih 
starih predmeta. Pod pojmom "nerijeseni stari predmet" mislim na predmete u kojima po stupak 
traje dulje od tri godine (prvenstveno predmeti u kojem postupak traje pet godina i vise), 
kaznenih predmeta, predmeta iz radnih odnosa i ovrsnih predmeta, a kojim bi se odredili tocni 
rokovi i izvrsitelji mjera, te nacin vrsenja nadzora nad ostvarenjem plana rjesavanja starih 
predmeta. Smatram da je potrebno tocno utvrditi broj nerijesenih predmeta, a potom i broj starih 
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predmeta po sudskim referadama, te ih razvrstati po starosti i hitnosti, a potom pratiti njihovo 
rjesavanje na mjesecnoj osnovi. 

Nacin dodjele predmeta reguliran je Sudskim poslovnikom i Pravilnikom 0 radu u sustavu 
eSpis, cije je odredbe u odnosu na dodjelu predmeta nuzno primijeniti u potpunosti. 

Zbog ucestale izmjene propisa smatram nuznim redovito odrzavati sjednice odjela suda. 
Predmet rasprave na navedenim sjednicama trebala bi se svesti na raspravu u svezi s primjenom 
zakona, probleme koji se javljaju u sudenju, organizirati sastanke sa sucima viseg suda, a sve u 
svrhu pravilnog, zakonitog i brzeg dovrsetka predmeta. 

Zadaca Ureda predsjednika je i pracenje sudske statistike te upravljackih izvjesca 0 radu 
suda i sudaca radi dostave izvjesca 0 broju primljenih, rijesenih i nerijesenih predmeta po 
upisnicima i po sucima koji se dostavljaju Ministarstvu pravosuda i Vrhovnom sudu RH. 

Zadatak Ureda predsjednika je i donosenje internih akata pa tako Pravilnika 0 unutamjem 
redu, Pravilnika 0 zastiti arhivskog i registraturnog grad iva, Pravilnika 0 zastiti na radu, 
Pravilnika 0 zastiti od pozara, odluke u svezi jayne nabave, koji akti moraju biti u skladu sa svim 
izmjenama i dopunama zakona. 

Uzimajuci u obzir da je zgrada sjedista suda izgradena 1974. godine, na zgradi je potrebno 
izvrsiti radove i poboljsanja koji se odnose na: saniranje parketa, krecenje prostorija, takoder je 
potrebno zamijeniti namjestaj u dijelu sudnica, kabineta i ostalih prostorija u kojima se jos uvijek 
koristi namjestaj koji je postavljen prije vise od 40 godina. Nadalje, potrebno je izvrsiti saniranje 
fasade zgrade koja je dotrajala i koja je ostecena u Domovinskom ratu, izmijeniti vanjsku i 
unutamju stolariju, koja je takoder znatno ostecena u ratu, a smatram da je potrebno obnoviti i 
aulu sudske zgrade, te postaviti klimatizacijske uredaje, obzirom da su tijekom ljetnih mjeseci 
temperature u vecini sudnica previsoke, paje rad u zgradi sjedista sudajako otezan. 

Potrebno je izvrsiti i temeljitu rekonstrukciju toaleta, modernizirati ih, a hitno je potrebno 
izvrsiti prijelaz na plinsko grijanje na nacin da se izgradi infrastruktura koja ce omoguciti 
izdvajanje sustava grijanja iz sustava gradske toplane, obzirom da bi to donijelo znacajne ustede. 

Za zaposlenike suda je potrebno osigurati cajnu kuhinju, a u prizemlju zgrade je potrebno 
organizirati restoran brze prehrane, kako za zaposlenike, tako i za stranke i odvjetnike koji dolaze 
na rasprave. 

Takoder smatram da bi u dogovoru sa Gradom Slavonskim Brodom trebalo povecati broj 
parkirnih mjesta ispred sudske zgrade, kako bi stranke imale sto laksi pristup zgradi i 
pravosudnim tijelima koja se nalaze u istoj. Smatram da je potrebno postaviti i rampu na 
parkiralistu koje se nalazi iza zgrade suda, kako bi na to parkiraliste pristup imali sarno 
zaposlenici pravosudnih tijela koja se nalaze u zgradi sjedista suda. 

Sto se tice zgrade u kojoj djeluje Stalna sluzba u Novoj Gradiski, za naglasiti je da se radi 
o zgradi koja je u losem stanju i koju je potrebno obnoviti. Kroviste zgrade je sanirano nakon 
Domovinskog rata. Zbog nedostatka prostora suci u stalnoj sluzbi nemaju kabinete. U toj zgradi 
je potrebno zamijeniti vanjsku i unutarnju stolariju, potrebno je urediti toalete, zamijeniti 
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namjestaj, obaviti krecenj, sanirati parket te postaviti klimatizacijske uredaje. Napominjem da 
arhiv nema adekvatan smjestaj i da je dio arhiva dislociran. 

SUDSKA PISARNICA 

Sudska pisamica obavlja uredske poslove u sudu, te je u Opcinskom sudu u Siavonskom 
Brodu sudska pisamica ustrojena u sjedistu suda, kao i u Stalnoj sluzbi u Novoj GradiSki. 

Rasporedivanje sluzbenika po ustrojstvenim jedinicama suda uvjetovano je opsegom 
posla uz uVaZavanje ekonomicnosti poslovanja, te ce se po potrebi pojedini sluzbenici rasporediti 
iskljucivo i djelomicno na poslove otpravka pismena. Navedeni raspored primjenjivat ce se u 
pogledu sudskih zapisnicara koji nisu rasporedeni u referadama sudaca odnosno sudskih 
savjetnika, a koji ce po potrebi zamjenjivati odsutne sluzbenike u referadama sudaca odnosno 
sudskih savjetnika za vrijeme bolovanja i drugih odsutnosti s posla. 

Isto tako, nuzno je prema clanku 197. Sudskog poslovnika ustrojiti pomocne knjige, a 
koje se do sada nisu vodile i to posebno Knjigu oduzetih predmeta, Dnevnik sudskih izlazaka i 
sluzbenih putovanja i Popis izdanih spisa iz arhiva. 

Nadalje smatram kako je nuzno ustrojiti Knjigu troskova, kako bi se u cjelosti vodio 
nadzor nad naplatom troskova kaznenog postupka, oduzimanja imovinske koristi ostvarene 
kaznenim djelom i pausaIa, iako nije propisana Sudskim poslovnikom, misljenja sam da bi 
ostvarila svoju svrhu. 

ZEMLJlSNOKNJIZNI ODJEL 

Analizom statistickih podataka zakljucno sa 31. prosinca 2017. godine utvrdeno je da u 
pogledu zemljisno-knjiznih predmeta ne postoje veCi zaostaci. Zemljisno-knjizni odjeli u sjedistu 
suda i u stalnoj sIuzbi aZumo provode sve vrste zemljisno-knjiznih upisa, te stranke u iznimno 
kratkim rokovima dobivaju odluke povodom svojih zahtjeva za zemljisno-knjizne upise i 
zemljisno-knjizne izvatke. 

Povremeno povecan opseg posla u zemljisno-knjiznom odjelu uvjetovan je provodenjem 
postupka obnove zemljisnih knjiga u pojedinim katastarskim opCinama, te cinjenicom da je 
nekoliko sIuzbenika otisio u mirovinu. Zbog toga je neophodno osigurati zemljisno-knjizne 
sluzbenike na odredeno vrijeme zbog povecanog opsega posla iIi napraviti preraspodjelu 
sIuzbenika unutar zemljisno-knjiznog odjela te svakako zaposliti sluzbenike na neodredeno 
vrijeme na mjesto onih sIuzbenika koji su tijekom 2017. otiSli u mirovinu. 

Obzirom na stalne izmjene propisa koji se odnose na rad zemljisno-knjiznih odjela 
neophodno je za unapredenje rada strucno usavrsavanje zemljisno-knjiznih sIuzbenika i sudaca, 
te nabava strucne literautre. 
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ODJELJAK RACUNOVODSTVENIH POSLOV A 

Zadatak odjeljka racunovodstvenih poslova je vodenje poslova racunovodstva suda, 
njegovog materijalnog i financijskog poslovanja po ustrojstvenim jedinicama. 

Odjeljak racunovodstvenih poslova smje~ten je u sjedistu suda, te je isti potrebno 
organizirati na nacin da se pregledno i potpuno prati financijsko-materijalno poslovanje svih 
ustrojstvenih jedinica suda, izmedu ostalog dostavom mjesecnih izvjesca 0 po~tanskim uslugama 
radi kontrole dostavljenih racuna, te kontrolom utroska uredske opreme i drugih sredstava koja bi 
se provodila od strane ekonoma. Jedan sluzbenik ovog odjeljka rasporeden je u stalnoj sluzbi 
suda. 

Kako bi se poslovi materijalnog i financijskog poslovaoja suda obavili na pravilan nacin i 
u roku potreban je visok stupanj educiranosti sluzbenika koji rade na tim poslovima. Smanjenje 
materijalnih troskova poslovanja (planiranje ustede) moguce je ostvariti nadziranjem potrosnje 
uredskog i drugog materijala, troskova telefonskih usluga, edukacijom sudskih dostvaljaca radi 
kvalitetnijeg vrsenja dostave i prosirenjem dostavnog podrucja koje pokrivaju sudski dostavljaCi i 
koriStenjem novih tehnologija koje smanjuju troskove uredskog materijla (komunikacija izmedu 
ustrojstvenih jedinica i s trecim osobama putem elektronske po~te, koristenje literature i propisa 
na elektronskom obliku umjesto tiskanih medija i dr.). 

Troskove intelektualnih usluga (usluga odvjetnika, vjestaka i tumaca) potrebno je 
podvrgnuti kritickoj kontroli od strane sudaca sukladno va.zecim propisima uz eventualnu strucnu 
pomo6 sluzbenika odjeljka racunovodstvenih poslova, a eventualna sredstva ostvarena ustedama 
usmjeriti posebno za edukaciju sudaca i sluzbenika, te poboljsanje materijalnih uvjeta rada. 

Nadalje isticem da sam rjesenjem Ministarstva pravosuda Republike Hrvatske Klasa: 710
01117-011142 Ur.broj: 514-03-02-01-02-17-02 od 28. ozujka 2017. ovlasten da u Op6inskom 
sudu u Slavonskom Brodu obavljam poslove sudske up rave i to od 2. travnja 2017. do 1. travnja 
2018. 

U navedenom vremenskom razdoblju maksimalno sam se angazirao na svim poljima, a ovo 
su neke od mojih aktivnosti koje sam poduzeo za to vrijeme: 

-organizirao sam uredenje okolisa ispred zgrade suda i u dvoristu (kosnju trave, sadnju 
proljetnog cvijeca itd), 

-uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda za odobrenje za postavljanje tri automata za 
tople napitke, od cega su dva postavljena u sjedistu suda u Slavonskom Brodu, a jedan je 
postavljen u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski; mjesecni prihod suda od zakupa poslovnog prostora 
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za automate iznosi 1.000,00 kuna mjesecno, sto godisnje ovom sudu donosi prihod od 12.000,00 
kuna, 

-zbog nedostatka usisavaca za Ciscenje prostorija zatrazio sam odobrenje od Ministarstva 
pravosuda za nabavu istih, a tom zahtjevu je udovoljeno te je sud nabavio tri usisavaca za 
ciscenje prostorija, od toga dva za sjediSte suda u Slavonskom Brodu, a jedan za Stalnu sluzbu u 
Novoj Gradiski, 

-nadalje, obavio sam razgovor s drzavnom tajnicom u Ministarstvu graditeljstva Dunjom 
Magas na temu adaptacije zgrade Opcinskog suda u Slavonskom Brodu (fasade, krovista, 
stolarije, parketa, rasvjete, licilacki radovi, postavljanje klima uredaja), 

-razgovarao sam s direktoricom HEP-a u Slavonskom Brodu na temu slabe snage 
elektricne energije u zgradi OpCinskog suda u Slavonskom Brodu, te je HEP udovoljio mom 
zahtjevu i odobrio povecanje snage elektricne energije, 

-uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda za odobrenje za postavljanje tri suvremena 
fotokopirna uredaja (fotokopiranje, skeniranje i dr.), cemu je udovoljeno te su dva uredaja 
postavljena u sjedistu suda u Slavonskom Brodu, a jedan u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski, 

-uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda-Glavnom tajnistvu da zgradu Opcinskog suda u 
Slavonskom Brodu prijavi za energetsku obnovu putem strukturnih fondova (operativni program 
"Kohezija i konkurentnost 2014.-2020."), povodom cega je oformljen strucni tim za izradu 
glavnog projekta energetske obnove. Prvi terenski obilazak zgrade suda od strane projektnog tima 
Ugovaratelja (Planetaris d.o.o.) izvrsen je 24. kolovoza 2017. Dana 10. listopada 2017. 
obavijesten sam od strane Ministarstva pravosuda RH, Glavnog tajnistva da je izraden glavni 
projekt energetske obnove zgrade Opcinskog suda u Slavonskom Brodu, te je poslan nadleznim 
javnopravnim tijelima na suglasnost (Brod plin d.o.o., HEP, Ministarstvo kulture-Konzervatorski 
odjel, MUP, Grad Slavonski Brod - Upravni odjel za graditeljstvo, prostorno uredenje i zastitu 
okolisa, Grad Slavonski Brod - Upravni odjel za komunalni sustav i komunalno redarstvo i 
Vodovod d.o.o.), te je sve odobreno u vrlo kratkom roku, tako daje Opcinski sud u Slavonskom 
Brodu kao prvi sud u RH uvrsten u projekt energetske obnove, 

-uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda za isporuku tri racunala, dva pisaca, jednog 
prijenosnog racunala i dva klima uredaja, sto je odobreno i postavljeno, 

-nadalje, uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda za dostavu uredskog narnjestaja, sto je 
odobreno, paje sudu dostavljeno 6 ormara, 9 stolica sa rukohvatima i 28 vjesalica, 

-dopisom sam od Ministarstva pravosuda, Uprave za organizaciju pravosuda, Sektor za 
pravosudnu upravu i pravosudnu inspekciju zatrazio odobrenje za prijem dva sudska savjetnika 
na neodredeno vrijeme, ovlastenog zemljisnoknjiznog referenta na neodredeno vrijeme (buduCi 
da je sluzbenica Valentina Vujinovic jos dana 15. rujna 2003. primljena na odredeno vrijeme u 
zemljisnoknjizni odjel OpCinskog suda u Slavonskom Brodu) i za prijem dva namjestenika na 

11 




neodredeno vrijeme (telefonist i cistaCica), sto je odobreno i svi sluzbenici i namjestenici su 
zaposleni. Rjesenjem ovog suda od 30. studenog 2017. sluzbenica Valentina Vujinovi6 je od I. 

sijecnja 2018. rasporedena na neodredeno vrijeme na poslovima ovlastenog zemljisnoknjiznog 
referenta. Takoder sam zatrazio odobrenje za jednog sudskog savjetnika na neodredeno vrijeme, 
sto bi trebalo biti odobreno prema planu prijama Ministarstva pravosuda za 2018. godinu i jednog 
sudskog savjetnika na odredeno vrijeme, sto je Ministarstvo pravosuda vee odobrilo. Nadalje, 

odobren je prijem u drzavnu sluzbu jednog administrativnog referenta - sudskog zapisnicara u 
Stalnoj sluzbi Nova Gradiska na neodredeno vrijeme, a postupak prijama je u tijeku. Nadalje, 
uputio sam dopis Ministarstvu pravosuda, Upravi za organizaciju pravosuda, Sektor za 
pravosudnu upravu i pravosudnu inspekciju za odobrenje za prijem u drzavnu sluzbu tri 
zemljisnoknjizna referenta na neodredeno vrijeme za zemljisnoknjizni odjel u sjedistu sud a (dva 
zemljisnoknjizna referenta su tijekom 2017. otisla u mirovinu), 

-dopisom sam od Ministarstva pravosuda, Uprave za strateski razvoj, informatizaciju i 
kapitalna ulaganja u pravosudu zatraZio odobrenje za ugradnju Hfta u zgradu sjediSta suda u 
Slavonskom Brodu, sto je i odobreno. Nakon toga tvrtka MHM-inzenjering d.o.o., Ivana 
Gundulica 59, Osijek dostavila je na uvid Ministarstvu pravosuda tri varijante smjestaja lifta. U 
sve tri varijante u prizemlju je ucrtana rampa za osiguranje pristupa osobama smanjene 
pokretJj ivosti, 

-od Ministarstva pravosuda, Glavnog tajniStva zatrazeno je odobrenje za ugradnju 
automatske centrale i postavljanje novih telefonskih aparata u sjedistu suda i u Stalnoj sluzbi 
Nova Gradiska, 

-od Ministarstva pravosuda, Glavnog tajnistva zatrazio sam dovoljan broj polica za arhiv 
zemljisnoknjiznog odjela i za ostatak suda, sto je i odobreno, 

-takoder je zatrazeno da se u zgradi Opcinskog suda u Slavonskom Brodu zamjene 
nekvalitetna i zastarjela rasvjetna tijela novima, posebno u velikoj vijecnid i u predvorju suda, 
sto je odobreno i postavljeno, 

-dana 6. lipnja 2017. u suradnji s Pravnim fakultetom u Osijeku odrzana je radionica na 
OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu, a koju radionicu su odrzali profesori Pravnog fakulteta iz 
Osijeka na temu "Nacionalni suci kao europski sud" 

-kao sudac ovlasten za obavljanje poslova sudske uprave na sjednici svih sudaca i sudskih 

savjetnika predlozio sam team building za sve zaposlenike Opcinskog suda u Slavonskom Brodu 
i Stalne sluzbe u Novoj GradiSki, sto je vecina zaposlenika i prihvatila, te je team building 
realiziran odlaskom na cjeIodnevni izlet u Baranju 10. Jipnja 2017. 
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Plan rada Opcinskog suda u Siavonskom Brodu za mandatno razdoblje 2018.-2022. 

1. MJERA - Povecao bih ucinkovitost u radu i poboljsao bih organizaeiju s ciljem brZeg 
postupanja i rjesavanja predmeta, na nacin: 

1. napraviti analizu postojeceg stanja - broj predmeta po sueu, s posebnim naglaskom 
na stare predmete, 

2. za svaki stari predmet (stariji od 3 godine) - traziti ocitovanje sudaea 0 stanju spisa, 
te kada se moze ocekivati njegovo rjesavanje, 

3. analiza rjesavanja starih/novih predmeta, te na osnovu ukupnog broja predmeta 
napraviti plan 0 naCinu rjesavanja - koliko rijesiti starih, a koliko novih mjesecno za 
svakog suea, 

4. napraviti analizu vracenih predmeta sa Vrhovnog sud a (po izvanrednim pravnim 
lijekovima) i rjesavati ih priritetno, 

5. izrada stanja i analiza predmeta koji su Sudskim poslovnikom propisani kao hitni te 
napraviti plan rjesavanja istih, 

6. dostavljanje Godisnjeg rasporeda poslova Ministarstvu pravosuda i predsjedniku 
neposrednog viseg suda, provodenje mjesecnog nadzora nad urednim i 
pravodobnim obavljanjem poslova u sudu, podnosenje godisnjeg 
izvjesca neposredno visem sudu, Ddavnom sudbenom vijecu i Ministarstvu 
pravosuda 0 obavljenim poslovima sudske uprave te mjerama i aktivnostima 
poduzetim za unapredenje rada i ucinkovitosti suda sukladno planovima, 

ROK provedbe: kontinuirano 

Navedenim aktivnostima ocekujem da ce se broj rijesenih predmeta povecati za 20% godisnje. 


2. MJERA - Povecao bih ulogu Opcinskog suda u Slavonskom Brodu u jacanju meduresome 
suradnje sa relevantnim ustanovama, a sto bih postigao slijedecim aktivnostima: 

1. suradnja Suda sa relevantnim ustanovama radi poboljsanja rada i sluzbene razmjene 

podataka, te otklanjanje poteskoca u radu kroz mjesecne sastanke, ana inicijativu 

Suda (Centar za socijalnu skrb, PU Brodsko-posavska, Probacijski ured itd.), 


2. suradnja sa drugim opcinskim sudovima radi razmjene iskustva i unapredenja rada, 
3. osiguranje strucne literature i pracenje relevantnih tema radi unapredenja 

rads, suradnja sa udrugama za podrsku zrtvama i svjedoeima u sudskim postupeima 
te predlaganje zajednickih sastanaka Zupanijskom sudu u Slavonskom Brodu, 

4. edukacija i usavsavanje glasnogovomika suda radi pravovremenog izvjestavanja 
javnosti, odnosno medija 0 radu Suda, obzirom daje u zadnje vrijeme pojacano 
zanimanje javnosti za rad Suda, posebno od strane lokalnih, ali i naeionalnih medija, 
posebno imajuci u vidu Zakon 0 pravu na pristup infonnacijama, 

5. pozvati predstavnike Ministarstva pravosuda radi utvrdivanja uvjeta rada u sudu, 

raditi na poboljsanj u radnih uvjeta 
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ROK provedbe: kontinuirano 
Navedenim aktivnostima bih utjecao na pozitivniju percepciju rada Suda, povecao otvorenost 
Suda radi lakse i brze dostupnosti i razmjene sluzbenih podataka u skladu sa propisima. 

3. MJERA - Tijekom svog mandata inzistirao bih na povecanju strucnosti i kompetentnosti 
sudaca i drugih djelatnika, sto bih proveo kroz slijedece aktivnosti: 

1. kontinuirano strucno usavrsavanje kroz seminare Pravosudne akademije i drugih 
specijaliziranih udruzenja, 

2. preraspodjela sluzbenika radi poboljsanja rada i povecanja uCinkovitosti, 
3. odrZavanje sastanaka sa predsjednicima Odjela, kolegija svih sudaca i svih 

zaposlenika (sluzbenika i namjestenika) Suda, 
4. odrZavanje mjesecnih sastanaka Odjela u cilju razmjene novina u 

propisima, s ciljem povecanja interesa za (sarno )edukaciju i usavsavanje i 
povecanje osobnog angazmana svakog duznosnika i sluzbenika, 

ROK PROVEDBE: kontiniurano 
Navedenim aktivnostima bih povecao suradnju medu sucima, povecala bi se strucnost i 
kompetentnost, s krajnjim ciljem povecanja profesionalnosti, a sve u cilju donosenja sto 
kvalitetnijih odluka u sto kracem vremenu. 

4. MJERA - Tijekom mandata u Sudu radio bih na povecanoj ucinkovitosti koriStenja radnog 
vremena, kroz slijedece aktivnosti: 

I. vodenje evidencije radnog vremena (vrijeme dolaska i odlaska s posla) sluzbenika i 

namjestenika, 


2. obveza prijave izlaska iz Suda (privatno i sluzbeno) sluzbenika i namjestenika, 
3. pauza tijekom radnog vremena je u periodu od 10,00-10,30 sati, odnosno u trajanju 

od 30 minuta, s tim da sluzbenici sudski zapisnicari mogu koristiti pauzu kada 
rasprava nije u tijeku, 

ROK provedbe: 12 mjeseci 
Navedenim aktivnostima bih povecao dostupnost Suda strankama, povecao radnu ucinkovitost te 
poboljsao percepciju javnosti 0 Sudu, kao ustanovu dostupnoj gradanima. 

5. MJERA - Povecao bih postivanje vazecih propisa, kroz slijedece aktivnosti: 

1. redovno bih vrsio uvid u upravljacka izvjesca E-spisa i pratio statistiku rjesavanja 

predmeta s naglaskom na stare predmete, te pratio aZumost svakog 

suca odnosno da Ii je rijesio vise predmeta od broja primljenih predmeta, 


2. napravio bih analizu rada sudske pisamice sukladno Sudskom poslovniku, 
3. pratio postivanje rokova izrade i otpreme sudskih odluka, 
4. pratio bih postivanje Etickog kodeksa sudaca 

14 



ROK provedbe: kontininuirano 

Proved born navedenih aktivnosti povecao bih dosljednost u radu Suda, sukladno propisirna. 


6. MJERA - Povecao bih postivanje vazecih propisa kroz slijedeee aktivnosti: 

I. analiza rezijskih troskova i predlaganje rnjera ustede: analiza potrosnje elektricne 
enerije, vode, grijanja, 

2. analiza racuna postanskih usluga, 
3. analiza telefonskih racuna, 
4. analiza nabave uredskog rnaterij la putern bagatelne nabave, 
5. provjera postivanja odredbi sigurnosti zastite na radu i od pozara, 
6. pracenje rada racunovodstvenih djelatnika sukladno Zakonu 0 fiskalnoj 

odgovornosti, 
7. provjera ucinkovitosti i poboljsanje organizacije rada, 
8. analiza stanja prostorija arhiva, adaptacija prostora arhiva 

ROK provedbe: 12 mjeseci 
Provedborn navedenih aktivnosti povecao bih ekonornicno raspolaganje sredstava za rad 
poboljsao organizaciju rada na Opcinskorn sudu u Siavonskorn Brodu. 

Mir!(f2iVic, sudac Opcinskog sud a u Slavonskorn Brodu 
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VEDRAN PA VELIe 

ZIVOTOPIS 

Roden sam u , Po nacionalnosti sam a po 
vjeroispovjesti 

Pravni fakultet u Osijeku sam upisao 1992., a diplomirao sam 14.listopada 1997. 
Dana 23. listopada 1997. poceo sam raditi kao sudacki vjdbenik - volonter na 

OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu i volontirao sam do 15. svibnja 1998. kada sam 
imenovan za sudackog vjdbenika. 

Pravosudni ispit sam polozio 14. rujna 1999. 
Dana 22. listopada 1999. postao sam sudski savjetnik na OpCinskom sudu u 

Slavonskom Brodu. 
Od 16. veljace 2000. do 20. studenog 2000. radni odnos mi je bio u mirovanju radi 

sluzenja redovitog vojnog roka u Hrvatskoj vojsci. 
Za suca na OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu - na vrijeme 5 godina, imenovan 

sam rjesenjem Ddavnog sudbenog vijeca od 6. ozujka 2003., na duznost sam stupio 15. 
travnja 2003. godine, a rjesenjem Drzavnog sudbenog vijeca od 3. travnja 2008. imenovan 
sam na sudacku duznost - trajno. 

Od dana stupanja na sudacku duznost, 15. travnja 2003., pa do ozujka 2009. radio sam 
na kaznenim predmetima i u zemljisnoknjiznom odjelu - kao zemljisnoknjizni sudac. Od 
ozujka 2009. do 2012. radio sam sarno kaznenu granu sudovanja, a od 2012. do 1. sijecnja 
2017. kaznenu granu sudovanja i ovrhe. Od 1. sijecnja 2017. radim sarno kaznenu granu 
sudovanja. 

Od kraja 2009., pa sve do travnja 2017. bio sam predsjednik kaznenog odjela 
OpCinskog suda u Slavonskom Brodu, a od sijecnja 2010. do travnja 2017. bio sam i zamjenik 
predsjednika istog suda. 

U razdoblju od 2005. godine do 2013. bio sam predsjednik Udruge hrvatskih sudaca -
Ogranak Slavonski Brod. 

Slavonski Brod, 19. lipanj 2018. 
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Sudac Vedran Pavelic 
OpCinski sud u Slavonskom Brodu 

PROGRAM RADA 

Ovaj program rada temeljim na analizi stanja OpCinskog suda u Slavonskom Brodu 
razmatrajuCi cijelu 2017., te na osobnim zapazanjima, a za cilj ima unaprijediti rad u sudu, 
povecati radnu ucinkovitost i time omoguciti brze ostvarivanje prava gradana na efikasnije 
sudenje. 

Uvodno valja napomenuti da je 1. travnja 2015. Opcinski sud u Novoj Gradiski 
prestao postojati i pripojen je na OpCinski sud u Slavonskom Brodu te je njegova Stalna 
sluzba. OpCinski sud u Slavonskom Brodu ima 20 sudaca od koj ih je 15 u sjedistu, a 5 u 
Stalnoj sluzbi. ledna sutkinja je na porodiljnom dopustu od lipnja 2015. Sud ima 3 viSa 
sudska savjetnika od kojih je 1 u Stalnoj sluzbi, a 2 u sjedistu suda, kao i 3 sudska savjetnika 
od kojih je 1 u Stalnoj sluzbi, a 2 u sjedistu. UsporedujuCi Pravilnik 0 unutarnjem redu Suda 
(dalje: Pravilnik) i stvarno stanje, utvrdio sam da je broj visih sudskih savjetnika u skladu sa 
brojem istih koji je predviden Pravilnikom. Medutim, broj sudskih savjetnika predviden 
Pravilnikom je 4, dakle upraznjeno je mjesto za 1 sudskog savjetnika. 

Na pocetku 2017. u OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu (zajedno sa Stalnom 
sluzbom) bilo je nerijesenih 8332 predmeta, tijekom 2017. zaprimljeno ihje 8994, a rijeseno 
ih je u istoj godini 8967. Na kraju 2017. bilo je nerijeSenih 8359 predmeta. Sto se tice starih 
predmeta, na pocetku 2017. u OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu (zajedno sa Stalnom 
sluzbom) bilo je nerijesenih 1566 predmeta, tijekom 2017. starih ihje postalo jos 1266. 

Ustrojstvene jedinice u Sudu su Kazneni odjel, Gradanski odjel i Ovrsni odjel. 
Kazneni odjel je sarno u sjedistu, a sarno u sjediStu se rade i oni gradanski predmeti koji se 
odnose na radno pravo. Zemljisnoknjizni odjeli su ustrojeni kako u sjedistu, tako i u Stalnoj 
sluzbi. 

Analiza odjela: 

KAZNENI OD1EL 

U Kazneni odjel rasporedeno je 5 sudaca, stirn sto jedan sudac zaprima i ovrsne 
predmete. 

Na pocetku 2017. u odjelu je bilo 709 nerijesenih predmeta, tijekom 2017. zaprimljeno 
je 419 predmeta, a tijekom iste godine rijeseno je 451 predmeta. N a kraj u 2017. u odjelu je 
bilo 677 predmeta. Iz toga je razvidno da je broj predmeta na kraju 2017. za 32 predmeta 
manji od broja predmeta na pocetku iste godine. 

U pogledu starih predmeta na pocetku 2017. bilo ih je 85, tijekom te godine starih je 
postalo 158. Na kraju 2017. nerijesenih starih predmeta bilo je 102. 

U razdoblju od 2012. do l. sijecnja 2017. godine suci Kaznenog odjela su uz kaznene 
primali i ovrsne predmete. Smatram primjerenom odluku predsjednika suda koja je izraZena 
kroz Godisnji raspored poslova za 2017., da od 1. sijecnja 2017. godine kazneni suci vise ne 
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primaju ovrsne predmete, osim jednog suca koji u kaznenoj grani sudovanja radi sarno 
predmete kaznenog izvanraspravnog vijeca, tako da je on i dalje ukljucen u primanje ovrsnih 
predmeta. 

Sukladno Pravilniku, u Opcinskom sudu u Slavonskom Brodu je od I. prosinca 2016. 
zaposlena visa strucna suradnica izvanpravne struke. Po struci je prof. soc. pedagog, a u 
najvecem dijelu suraduje sa sucima Kaznenog odjela pri procjeni kriminogenih rizicnih i 
zastitnih Cimbenika maloljetnika i mladih punoljetnika, te pri procjeni potrebe odredivanja 
istrainog zatvora u odnosu na iste. Obzirom da sam od 2009. do 2017. bio predsjednik 
Kaznenog odjela smatram angazman vise strucne suradnice iznimno korisnim jer uvelike 
olaksava posao sucu, osobito u odnosu na maloljetnike i mlade punoljetnike, a osim toga 
povjeren joj je i rad u onim dijelovima pojedinih kaznenih predmeta gdje sudac procjenjuje da 
zrtva treba podrsku. Kao nedostatak uocavam nepostojanje primjerene prostorije iii prostora u 
kojima bi zrtve kaznenih djela cekale prozivanje na raspravu odvojeno od ostalih sudionika 
kaznenog postupka, osobito optuzenika. 

Posebno naglasavam da je u ozujku 2012. ondasnji Opcinski sud u Novoj Gradiski 
prestao primati (a i rjesavati) kaznene predmete, tako da je 59 nerijesenih kaznenih predmeta 
tog suda preslo u kazneni odjel OpCinskog suda u Siavonskom Brodu. To su uglavnom 
slozeni i opsimi predmeti gospodarskog kriminaliteta, rjesavnje kojih je iziskivalo (a i dalje 
iziskuje) natprosjecan napor sudaca, sto za posljedicu ima povecanje broja starih predmeta. 

GRADANSKI ODJEL 

U Gradanski odjel rasporedeno je 13 sudaca. 

Unutar odjela ucinjenaje uza specijalizacija tako da su 2 suca specijalizirana za rad na 
zemljisnoknjiznim predmetima, od toga jedan sudac za Zemljisnoknjizni odjel Stalne sluzbe, 
a jedan sudac za Zemljisnoknjizni odjel sjedista. Nadalje, 7 sudaca prima predmete koji se 
doticu Obiteljskog zakona, a 4 suca radi na predmetima koji se doticu Zakona 0 radu. Uz 
ovako ucinjenu specijalizaciju svi suci Gradanskog odjela primaju preostale pamicne 
predmete, a uz to i sve izvanpamicne predmete. 

U 2017. i to na pocetku iste u odjelu je bilo nerijesenih 3133 predmeta, tijekom 2017. 
primljeno je 3344 predmeta, tijekom 2017. rijeseno ih je 3922. Na kraju 2017. bilo je 2555 
nerijesenih predmeta, iz cega zakljucujem da je u 2017. zabiljezen trend pada nerijesenih 
predmeta. Sto se tice starih predmeta na pocetku 2017. bilo ih je 237, tijekom 2017. starih ih 
je postalo 432. 

Pri Gradanskom odjelu ustrojen je jos od 2006. godine Odjel za mirenje koji godisnje 
zaprimi oko 70 predmeta. Sud je 2006. godine sudjelovao u pilot projektu Mirenje pri 
sudovima i od tada mirenje u kontinuitetu uspjesno funkcionira u ovom sudu. 

OVRSNI ODJEL 

U Ovrsni odjel rasporedena su tri suca od kojih jedan uz ovrsne zaprima i predmete 
kaznenog izvanraspravnog vijeca. Uz 3 suca u Ovrsni odjel rasporedeno je svih sest sudskih 
savjetnika (3 visa sudska savjetnika i 3 sudska savjetnika), tako da je u Ovrsnom odjelu 
ukupno 9 rjesavatelja. Na pocetku 2017. bilo je nerijeseno 4490 predmeta, u istoj godini ih je 
primljeno 5231 predmeta, a rijeseno ihje 4594, tako da ihje na kraju 2017. bilo 5127. Dakle 
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uoCio sam trend porasta nerijesenih predmeta. Sto se tice starih predmeta na pocetku 2017. 
bilo ihje 1244, u istoj godini starih ihje postalo 676. 

Obzirom da su od ukupno 5 sudaea u Kaznenom odjelu od 1. sijecnja 2017. nj ih 4 
prestala primati ovrsne predmete, za ocekivati je da 6e broj rjjesenih predmeta stagnirati iii 
eventual no jos vise porasti, ali to svakako ovisi ne sarno 0 iskljucenju navedena cetiri suea iz 
prijema ovrsnih predmeta vee i 0 prilivu novih ovrsnih predmeta. Kao sudae koji je do 1. 
sijecnja 2017. zaprimao i ovrsne predmete uoCio sam da suradnja ne sarno ovog Suda nego i 
drugih sudova sa nadleznim Finaneijskim agencijama glede elektronskih draibi pri prodaji 
nekretnina nije na zadovoljavajueoj razini i u tom svjetlu treba uciniti primjerenu koordinaeiju 
sa nadleznim Finaneijskim ageneijama, da bi elektronske jayne draibe u stvamosti 
funkcionirale na naCin kako je to predvideno Ovrsnim zakonom. 

ZEMLJISNOKNJIZNI ODJELl 

Zemljisnoknjizni odjel u sjedistu ima 4 neovlastenih referenata i 6 ovlastenih 
referenata. Tijekom 2017. u Zemljisnoknj izni odjel zaprimljeno je 9163 predmeta, a rijeseno 
9932 predmeta, tako da je nedvojbeno rijeseno vise nego je zaprimljeno. Na dan 31. prosinea 
2017. nerijesenihje bilo 300 predmeta. 

Sto se tice Zemljisnoknjiznog odjela u Stalnoj sluzbi u njemu su 4 ovlastena referenta 
i 3 neovlastena referenta. Tijekom 2017. u Stalnoj sluzbi zaprimljeno je 3648 
zemljisnoknjiznih predmeta, a rijeseno ih je 3647, tako da je broj primljenih i rijesenih 
predmeta gotovo identican. Na dan 31. prosinae 2017. nerijesenih je bilo 9 predmeta. U 
analizi Gradanskog odjela navedeno je da je za svaki od ova dva zemljisnoknjizna odjela 
zaduzen jedan sudae. UsporedujuCi s Pravilnikom, utvrdio sam da je za eijeli Op6inski sud u 
Slavonskom Brodu upraznjeno mjesto za 3 referenta, ali i ovaj broj zadovoljava potrebe jer je 
u sjediStu broj rijesenih predmeta veCi nego broj zaprimljenih, a u Stalnoj sluzbi gotovo 
identican. Zaostatakje zanemariv i svodi se na trodnevni priliv spisa. 

OSTALO 

Zgrade suda, kako u sjedistu, tako u Stalnoj sluzbi u losem su stanju, tako da je u 
odnosu na zgradu sjediSta s Ministarstvom pravosuda ostvaren kontakt radi potrebe sanaeije 
zgrade, osobito u pogledu preuredenja sustava grijanja, ugradnje klima uredaja, zamjene 
stolarije i obnove fasade, a stirn u vezi ugradnje termalne izolaeije. Prema mojim saznanjima 
u Ministarstvu pravosuda postoji verifieiran projekt sanacije ove zgrade pri Projektu 
Energetska ucinkovitost. Kako u zgradi sjedista, tako i u zgradi Stalne sluzbe, osim gore 
navedenih zahvata, nuzno je provjeriti i zamijeniti dotrajale uticniee, prekidace i ostale 
elemente koji su tijekom godina potroseni. Kabineti sudaea su u losem stanju te je nuzno iste 
oliCiti. Iako je sud u potpunosti informaticki opremljen racunalima i pisacima valja istaknuti 
da su pisaCi dotrajali, a u nekoliko referada i unisteni od dugotrajne uporabe, tako da ih je 
nuzno zamijeniti. Neke referade nemaju pisace, a vise referada je "spojeno" na jedan pisac, 
sto usporava i otezava svakodnevni rad. Unatoc tome sto je predsjednik suda u vise navrata 
trazio od Ministarstva pravosuda nove pisace, Ministarstvo nije odreagiralo na pnmJeren 
naCin, tako da je u tom pogledu stanje kako u sjedistu tako u Stalnoj sluzbi ispod 
zadovoljavajuce razine. 

U sudu je zaposlen informaticki referent, sto je u skladu sa Pravilnikom. Na podrucju 
grada Slavonskog Broda radi 5 javnih biljeznika, ana podrucju grada Nove Gradiske 2 javna 
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biljeznika. Obzirom da je predsjednik suda javim biljeznicima neposredno nadredena osoba, 
kao bivsi zamjenik predsjednika suda procjenjujem da je suradnja sa javnim biljeznicima 
iznimno korektna. 

Moja procjena je da je suradnja s predsjednikom neposredno nadredenog suda -
Zupanijskog suda u Slavonskom Brodu, intenzivna, neposredna i vrlo korektna. Isto tako, 
procjenjujem da je suradnja sa predsjednikom kaznenog odjela Zupanijskog suda u 
Slavonskom Brodu na jednako tako kvalitetnoj razini, a doznao sam da se isto odnosi i na 
Gradanski odjel. Uvidom u eSpis uoCio sam da velika vetina spisa iz D zone odlazi u Stalnu 
sluzbu,sto ukazuje na cinjenicu da su suci koji rade u Stalnoj sluzbi manje optereceni od 
sudaca koji rade u sjedistu suda. 

ZAKLJUCAK I MJERE 

1.) Stari spisi 

Osnovni problem Suda koji sam uocio, a koji zajedno sa kolegama sucima i sudskim 
savjeticima namjeravam rijesiti je velik broj nerijesenih starih predmeta. Analizom je 
utvrdeno da je od ukupnog broja predmeta vise od 25 % starih predmeta sto je neprihvatljivo. 

Namjeravam raditi stalni nadzor nerijesenih starih predmeta za svaku referadu i traziti 
od sudaca da intenzivno i kontinuirano rade na svim starim nerijesenim predmetima. To 
pracenje je uvelike olaksano od kako je u funkciji eSpis. Svi stari predmet moraju biti u radu, 
osim ako objektivne okolnosti to prijece. Za rjesavanje starih predmeta poduzeo bih slijedece 
korake: utvrdio bih i kategorizirao stare spise na one koji se stariji od 3 godine, na one koji su 
stariji od 5 godina i na one koji su stariji od 10 godina. Sa svakim sucem (savjetnikom) bih 
ponaosob obavio razgovor radi detektiranja razloga postojanja tako velikog broja starih 
nerijesenih spisa, a osobito onih starijih od 10 i 5 godina. Zamolio bih, ako je u pitanju pravni 
problem, predsjednika odjela viseg suda za konzultaciju (uz posredstvo predsjednika doticnog 
odjela OpCinskog suda u Slavonskom Brodu). Zamolio bih kolegu suca/savjetnika za 
intenzivnijim poduzimanjem procesnih radnji u tom predmetu, sugerirao bih jacanje procesne 
discipline sukladno vazecim procesnim odredbama. Pri takvom postupanju naglasio bih 
potrebu da unatoc tome sto prioritet u radu imaju svi stari predmeti, jos veti prioritet imaju 
stari spisi stariji od 10 godina, pa onda oni stariji od 5 godina. Takoder bih odredio i rok za 
rjesavanje spisa, tako da oni najstariji moraju biti rijeseni u roku 3 mjeseca, oni koji su stariji 
od 5 godina moraju biti rijeseni u roku 6 mjeseci, a oni stariji od 3 godine u roku 1 godine. 

2.) Popunjavanje upraznjenih mjesta 

Smatram nuznim traziti popunu upraznjenih radnih mjesta za jednog sudskog 
savjetnika. Obzirom da je najveci broj kako nerijesenih spisa uopce, tako nerijesenih starih 
spisa - ovrsnih spisa, tog sudska savjetnika bih rasporedio u Ovrsni odjel radi intenziviranja 
rada, jer su ti predmeti prema Ovrsnom zakonu hitne naravi. 

3.) Suradnja s drugim tijelima 

Namjeravam intenzivirati i konkretizirati komunikaciju sa Ministarstvom pravosuda u 
pogledu hitnosti dostave novih pisaca i druge potrebne informaticke opreme, a isto tako i u 
pogledu licenja zgrada (u sjedistu i u Stalnoj sluZbi). Smatram nuznim i potrebnim ustrojiti 
sustav pristupa zrtava kaznenih djela u sudnicu na nacin da do dolaska u sudnicu zrtve 
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kaznenih djela ne budu u fizickom niti vizualnom kontaktu sa poCiniteljima kaznenih djela, a 
isto tako smatram nuznim uspostaviti konkretnu i primjerenu suradnju sa nadleZnim 
Financijskim agencijama glede elektronskih javnih drazbi u ovrsnim postupcima na 
nekretninama. Inicirao bih tromjesecne sastanke sa predstavnicima tijela koja usko suraduju 
sa Sudom radi sto bolje suradnje i otklanjanja eventualnih poteskoca u radu. Tako bih inicirao 
tromjesecne sastanke sa mjesno nadleZnim tijelima i to Policijskom upravom, Centrom za 
socijalnu skrb i Probacijskim uredom. 

4.) Edukacija sudacalsavjetnika 

Sudac je duzan usavrsavati se. OmoguCio bih svim sucima da u jednakoj mJen 
participiraju na seminarima pri Pravosudnoj akademiji. Inzistirao bih da se na sjednicama 
odjela raspravlja 0 zakljuccima sa sjednica sudaca Vrhovnog suda Republike Hrvatske sa 
predsjednicima ocljela Zupanijskih sudova, po odjelima. 

5.) Postivanje radnog vremena 

Inzistirao bi na postivanju radnog vremena, osobito pri dolasku na posao, odlasku s 
posla nakon zavrsenog radnog vremena i koristenju pauza. Notomo je da je u javnosti 
percepcija sudova uopce, negativna, iako je to vrlo cesto neopravdano. Nepostivanje radnog 
vremena i izbivanje s posla u radno vrijeme, a osobito boravak na javnim mjestima 
(trgovackim centrima, bankama, posti ...... ) za vrijeme radnog vremena, opravdano iritira 
gradane i dodatno potice ionako losu percepciju javnosti 0 pravosudu. Dao bih na znanje 
sucima, sluzbenicima i namjestenicima da inzistiram na postivanju radnog vremena i pauze. 
Naravno, iznimka je kada se rasprava proteZe na vrijeme pauze, za koji slucaj bi se za 
doticnog sluzbenika prolongirala pauza za vrijeme nakon rasprave. Radi toga bih uveo obvezu 
upravitelja sudske pisamice da vodi evidenciju sluzbenika 0 dolascima na posao, odlasku s 
posla i koristenju pauze. Suce bih upozorio na postivanje odredaba Kodeksa sudacke etike. Na 
taj naCin bih postigao racionalno koristenje radnog vremena, ali bih i otklonio motiv i razlog 
kritika javnosti 0 nepostivanju radnog vremena, sto bi imalo refleksiju na bolju sliku suda 
prema javnosti. 

6.) Ostalo 

Kao predsjednik OpCinskog suda u Slavonskom Brodu, ustrajao bih pri organizaciji 
rada u tri odjela i to kazneni, gradanski i ovrsni odjel. Smatram da se specijalizacijom sudaca 
za pojedinu granu prava moze postiCi bolja radna uCinkovitost i kvaliteta rada. Nadalje, 
osobito bih paznju obratio na redovito sazivanje sjednica svih sudaca i sudskih savjetnika. 
Obzirom da su ovrsni spisi hitne naravi, a ima i velik broj, pa i starih, odmah bih barem 
jednog suca iz gradanskog odjela uputio u ovrsni odjel. Inzistirao bih da predsjednici odjela 
redovito sazivaju sjednice odjela, a po potrebi bih sam sazivao iste, sukladno odredbama 
Zakona 0 sudovima. Na dnevnoj bazi, kroz upravljacka izvjesca u eSpisu bih pratio 
ravnomjemu opterecenost sudacalsavjetnika, osobito bih pratio rjesavanje starih spisa i s tim u 
vezi, ako se ukaze potreba, radio bih izmjenu Godisnjeg rasporeda poslova. 

Slavonski Brod, 3. srpanj 2018. 

V ,edtap. P~v~1ic 

, 




PAVOGARIC 


ZIVOTOPIS 

Roden sam ~ --J- I. U 
Bosanskom Brodu sam zavrsio srednju Ekonomsku skolu. Od 1992. godine zivim u 
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Diplomu Pravnog fakulteta u Osijeku "Josip Juraj Strossmayer" 0 stecenoj strucnoj 
spremi VII. stupnja stekao sam 08 ozujka 1996. godine. 

Tijekom 1997. godine 6 mjeseei sam volontirao na Opcinskom sudu u Slavonskom 
Brodu, a nakon toga od 08. prosinca 1997. godine radio sam kao vjeZbenik na OpCinskom 
sudu u Novoj Gradiski, nakon cega sam polozio pravosudni ispit od 18. do 20. sijecnja 1999. 
godine pred komisijom Ministarstva pravosuda RH u Zagrebu. Na OpCinskom sudu u Novoj 
Gradiski od 01. rujna 1999. godine radio sam kao sudski savjetnik da bi 23. svibnja 2002. 
godine bio imenovan za suca OpCinskog suda u Novoj Gradiski, a na duznost sam stupio 01. 
srpnja 2002. godine. 

Odlukom Drzavnog sudbenog vlJeca broj IS-18/o2 od 14. lipnja 2007. godine 
imenovan sam na sudacku duznost trajno na OpCinskom sudu u Novoj Gradiski. 

Kao sudac OpCinskog suda u Novoj Gradiski radio sam gradanske i kaznene predmete. 
zatim izvanparnicne predmete, sve vrste, s tim da sam primarno radio na gradanskim 
predmetima. 

Odlukom DrZavnog sudbenog vijeca broj OU-941l1 od 13. listopada 20 II. godine 
premjesten sam sa OpCinskog suda u Novoj Gradiski, gQje sam bio sudac, na OpCinski sud u 
Siavonskom Brodu, i to sa danom premjestaja 01. studeni 2011. godine. 

Na OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu radim primarno parnicne predmete, uz 
ovrsne predmete, zemljisnoknjizne predmete pojedinacnog ispravnog postupka, a od 0 I. 
travnja 2017. sam zamjenik predsjednika suda. 

Kako je za uspjesno obnasanje sudacke duznosti potrebna visoka razina poznavanja 
prava i njegove primjene sudjelovao sam u mnogim programima strucnog usavrsavanja. 

Za vrijeme obavljanja sudacke duznosti sudjelovao sam na strucnoj radionici 
"Upravljanje glavnom raspravom u gradanskim kaznenim postupcima" u Bizovcu od 27. do 
28. lipnja 2003. godine, koje je odrzano pod nadzorom Ministarstva pravosuda, uprave i 
10kalne samouprave, Centar za strucno usavrsavanje sudaca i drugih pravosudnih duznosnika. 

Sudjelovao sam i na seminaru "UCinkovitost sudskog postupka" odrzanom u 
Valbandonu 14. i 15. veljace 2003. godine, a suorganizatori seminara su bili Centar za strucno 
usavrsavanje sudaca i drugih pravosudnih duznosnika, Vrhovni sud RH, Drzavno odvjetnistvo 
RH i Hrvatski pravni centar. 
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Nadalje, kao sudac Opcinskog suda sudjelovao sam i na radionici "Odgovomost za 
stetu i novi ZOO .. 01. i 02. ozujka 2006. godine u Osijeku, radionica koju organizira 
Ministarstvo pravosuda, odnosno Pravosudna akademija. 

Takoder, tijekom obnasanja sudacke duznosti na Op6inskom sudu u Novoj Gradiski 
sudjelovao sam na ciklusu seminara "Opca nacela prava Europske unije, Postupci pred sudom 
Europskih zajednica i udjela nacionalnih sudova u primjeni prava zajednica, Sudska praksa 
EU: Slobodno kretanje roba, ljudi, usluga i kapitala, Sudska praksa EU: Socijalna politika, 
Prava intelektualnog vlasniStva, Zastita okolisa i vanjski odnosi, te Pravna stecevina zajednice 
u sudskoj suradnji u kaznenim i gradanskim predmetima", a sve u organizaciji Pravosudne 
akademije Ministarstva pravosuda, te u suradnji s Jedinicom za institucionalnu izgradnju opee 
uprave za prosirenje Europske unije (TAIEX) Klasa: 130-06105-011180, Ur.broj: 514-11102
08-07-65. 

Bio sam sudionik na radionici Ministarstva pravosuda, Pravosudne akademije 
"Europska konvencija 0 Ijudskim pravima", koja je odriana u Regionalnom centru 
Pravosudne akademije u Osijeku 23. listopada 2007. godine. 

Nadalje, bio sam sudionik na radionici Ministarstva pravosuda, Pravosudna akademija 
s temom "Naknada neimovinske stete ~ Zakon 0 medijima, Neimovinska steta pravnih osoba" 
u Pozegi 12. lipnja 2008. godine. 

Takoder sam bio sudionik radionice Pravosudne akademije, Regionalnog centra 
Pravosudne akademije u Osijeku 10. i 11. vcljace 2010. godine, tema "Uvod u prava 
Europske unije I'" nadalje sudjelovao sam na videokonferenciji-seminaru "Uvod u pravo 
Europske unije" 28. i 29. listopada 2010. godine, zatim sudjclovao sam na radionici 
Pravosudne akademije "Obvezno osiguranje u prometu s posebnim naglaskom na Obvezno 
osiguranje od automobilske odgovomosti" 02. rujna 2010. godine. 

Takoder bio sam sudionik na radionici Pravosudne akademije "Ovrsni zakon i Zakon 0 

provedbi ovrhe na novcanim sredstvima" 26. sijecnja 2012. godine, te sam sudjclovao na 
radionici Pravosudne akademije "Vjestacenje u pamicnom postupku" 01. ozujka 2012. 
godine. 

Nadalje, dana 21. ozujka 2013. sudjelovao sam na seminaru "Seminar za mentore 
polaznika Driavne skole za pravosudne duznosnike" na Pravosudnoj akademiji, a sve u 
okviru provedbe Twinning projekta IPA 2009. "Profesionalni razvoj savjetnika u sudskim 
tijelima te buduCih sudaca i drzavnih odvjetnika kroz uspostavu samoodrzivog sustava 
obuke". 

Nadalje, bio sam sudionik radionice na Pravosudnoj akademiji u Osijeku 11. listopada 
2016. "Zemljisnoknjizno pravo". 

Takoder sudjclovao sam na radionici Pravosudne akademije u Osijeku 29. ozujka 
2017. "Problematika naknade stete na radu i u vezi s radom". 

Nadalje, bio sam sudionik radionice "Nacionalni suci kao europski suci" Pravnog 
fakulteta Osijek 6.1ipnja 2017. odrzane na OpCinskom sudu u Slavonskom Brodu. 
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Uvjerenje 0 polozenom Javnobiljeznickom ispitu sam stekao 22. rujna 2003. godine, 
nakon sto sam ispit polagao pred Ispitnom komisijom za polaganje javnobiljeznickih ispita pri 
Ministarstvu pravosuda, up rave i lokalne samouprave. 

Nadalje, svjedodzbu Ministarstva pravosuda 0 polozenom javnoovrsiteljskom ispitu, s 
pohvalom, stekao sam 28. srpnja 2011. godine. 

ViSe puta sudjelovao sam u izborima kao clan izbomih povjerenstava OpCine Davor, 
Grada Nova Gradiska i Grada Slavonskog Broda i to zadnji puta bio sam clan Gradskog 
izbomog povjerenstva Grada Slavonskog Broda 1. ozujka 2017. 

Bio sam clan sudackog vijeea tijekom 2011. godine. 

Cijenim da sam duznost suca OpCinskog sud a u Novoj Gradiski i Slavonskom Brodu 
do sada obavljao savjesno, posteno, azumo, 0 cemu postoje dokazi glede broja, vrste i 
kvalitete predmeta rijesenih na navedenim sudovima, a sto posebno dokazuje Cinjenica da 
sam, kao sto sam vee naveo u ovom zivotopisu, imenovan na sudacku duznost trajno. 

Dakle, gore navedene i utvrdene Cinjenice objektivno govore 0 mom radu i predanosti 
istom. To i forrnalno potvrduje ocjena 0 obnasanju sudacke duznosti Sudackog vijeea 
Zupanijskog suda u Slavonskom Brodu broj: 7-Su-349/08-22 od 10. veljace 2009. godine 
kada sam ocijenjen sa ocjenom "iznad prosjecno obnasa sudacku duznost"', te odluka 0 ocjeni 
o obnasanju sudacke duznosti Sudackog vijeea Zupanijskog suda u Slavonskom Brodu od 14. 
lipnja 2010. godine, kojom sam ocijenjen ocjenom ,.izvrsno obnasa sudacku duznost", te 
odluka 0 ocjenjivanju obnasanja sudacke duznosti broj Sv-7/2012-8 od 13. prosinca 2012. 
kojom sam ocijenjen I!izvrsno obnasa sudacku duznost". 

U svom dosadasnjem radu na OpCinskom sudu u Novoj Gradiski, a takodcr i sada u 
Slavonskom Brodll imao sam korektan odnos sa djelatnicima suda. te kolegijalnll i strucnu 
suradnju sa sucima na formalnim i neforrnalnim ko1egijima 0 svakodncvnim aktualnim 
pitanjima sudskc prakse. 

Nastojao sam takoder svoje znanje i iskllstvo kroz rad prenijeti na slldske savjetnike na 
OpCinskom sudu u Novoj Gradiski gdje sam nekada radio, te na Opcinskom slldu u 
Slavonskom Brodu gdje sada radim. te im na taj naCin pomoCi u njihovom strucnom 
lIsavrsavanju kao mojim buduCim kolegama. 

Odlukom predsjednika suda Opcinskog suda u Slavonskom Brodu odreden sam i za 
mentora sudskoj savjetnici, te sam Godisnjim rasporedom poslova Opcinskog suda u 
Slavonskom Brodu od 3. travnja 2017. poslovni broj 5-Su-452/20 16-10 odreden za zamjenika 
predsjednika suda. 

Takoder Godisnjim rasporedom poslova OpCinskog suda u Slavonskom Brodu 
poslovni broj 5-Su-453/2017-1 od 4. prosinca 2017. odreden sam za zamjenika predsjednika 
suda. 

U Slavonskom Brodu, 02. srpnja 2018. 



Program rada za Opcinski sud u Slavonskom Brodu 

U Narodnim novinama od 13. lipnja 2018. objavljen je oglas za mjesto predsjednika 
OpCinskog suda u Slavonskom Brodu, gdje je izmedu ostalog potrebno dostaviti i program 
rada. 

Sudac ovog suda sam od 01. studenog 2011., a od 01. travnja 2017. zamjenik 
predsjednika suda. 

Do 01. studenog 2011. sam bio sudac na Opcinskom sudu u Novoj Gradiski koji sudje 
sada Stalna sluzba ovog suda. 

U vrijeme pisanja ovog programa na snazi je godisnji raspored poslova (dalje: GRP) 
od 04. prosinca 2017., koji je neznatno izmijenjen 29. sijecnja 2018 .. 

Vrijeme od 2011. godine od kada sam sudac na ovom sudu je dovoljno da mogu 
racionalno sagledati funkcioniranje ovog suda, sudskih odjela i sudaca kao najbitnijeg 
segmenta, a kao sudac do sada sam radio sve grane prava sto u Novoj Gradiski, sto ovdje. 
Dakle, rjesavao sam kaznene, parnicne, izvanparnicne, ovrsne i zemljisnoknjizne predmete. 

Ovaj sud ima cetiri odjela ito: gradanski, kazneni, ovrsni i zemljisnoknjizni odjel. 

U kaznenom odjelu rasporedeno je pet sudaca i to suci: Jasna Krnic, Mirko Zivic, 
Slaven Vidmar, Vedran Pavelic i Mario Menadzija, dok sudac Mario Meandzija stvarno radi 
ovrsne predmete. 

U ovrsnom odjelu rasporedeno je jedan sudac Kristina Zetovic-Urbanovski, dva visa 
sudska savjetnika, te dva sudska savjetnika, au Stalnoj sluzbi Nova Gradiska radi jedan sudac 
Jasna Bratek, jedna visa sudska savjetnica i jedna sudska savjetnica. 

U gradanskom odjelu sudi devet sudaca u sjedistu suda i to: Renata Maric Ivanovic, 
Dra:ienka Ilak, Ivanka Saravanja, Ivanka Kovacevic, Marina Vucetic, Biserka Trstenjak 
Opacak, Tihomir Lazaric, Pavo Garic i Silvija Sajfert (na porodiljnom dopustu), a u stalnoj 
sluzbi u Novoj Gradiski cetiri suca ito: Mirjana Sebalj Meglajec, Ze1jka Paunovic, Jasna 
Bratek i Josip Paunovic. 

U Zemljisnoknjiznom odjelu u sjedistu ovog suda zemljisnoknjizni sudac je Renata 
Maric-Ivanovic, voditeljica odjelaje Mirjana Borojevic, a u istom odjelu radi i cetiri ovlaStena 
zemljisnoknjizna referenta i pet zemljisnoknjiznih referenata. 

U Zemljisnoknjiznom odjelu Stalne sluzbe u Novoj Gradiski sudac je Jasna Bratek, 
voditeljica je Stefica Boros, uz koju su cetiri ovlaStene zemljisnoknjizne referentice, te tri 
zemljisnoknjizne referentice. 
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Trenutno stanje po predmetima u radu sudaea i sudskih savjetnika u gradanskom i 
ovrsnom odjelu je slijedece: 

SUCI i PARNICE Rl, Rl Ob, Rl eu Ovr 
SUDSKI SAVJETNICI 

Renata Maric I vanovic 103 I I 

Drazenka Ilak 115 6 1 

Ivanka Saravanja 109 13 1 

Ivanka Kovacevic 166 12 I 

Marina Vucetic 129 

• 

29 I 

Biserka Trstenjak-Opacak 67 20 1 

Tihomir Lazaric 140 19 2 

Pavo Garic 251 15 29 

Silvija Sajfert I I I 

Mirjana Sebalj Meglajee 109 2 5 

Zeljka Paunovic 102 14 6 

Jasna Bratek 73 10 1 

Josip Petricevic 90 10 2 

Kristina Zetovic-U rbanovski 144 2 234 

Ivan Cosic I R2 11 218 

Zeljka Koporci6 I R240 188 

Lidija Klasnja Petrovic 74 I 243 

Gordana Mahovae 98 I 290 

• 

Melita Adamek Mlinae 34 I 195 

Marina Smaic I 0 63 295 

Davor Lovric I I 295 

Predmete pojedinacnog ispravnog zemljisnoknjiznog po stupka rade sue1: Renata 
Maric-Ivanovic, Pavo Garic, Mario Meandzija, Ivanka Saravanja i Jasna Bratek. 
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Glede ovrha koje nisu evidentirane u e-spisu, a u radu su stanje je slijedece: 


OvrvOvrSUCI i I 
SUDSKI SAV JETNICI 


Lidija Klasnja Petrovic 
 3 i 95 92 

22 43 I 30• Jasna Kmic 

15 67 9Slaven Vidmar 

//• Mirjana Sebalj Meglajec 6 

/ / 1Ivanka Saravanja 

2 67· Ivanka Kovacevic 11 

/ 1/i Marina Vucetic 

/ / 3• Biserka Trstenjak-Opacak 

Zeljka Paunovic 8 15 36 

Jasna Bratek / 2 6I 

I 
• Tihomir Lazaric 130 243 

! Pavo Garic / 2 / 

Vedran Pavelic / / 4 

Kristina Zetovic-U rbanovski 2 42 62 
I 

1 23 21• Ivan Cosic I 

25 42 
I 

I iZeljka KoporCic 1 

2410• Mario Meandzija 1 

Josip Petricevic / 243 

Gordana Mahovac I1 19 50 

Melita Adamek Mlinac / / 24 
! 

I Marina Smaic / 110 83 

Smatram daje potrebno prethodno dijagnosticirati probleme ovog suda. 
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Sud ima dva velika problema. Jedan je vidljiv iz gore navedenog broja predmeta u 
radu, a to su ovrhe i ovrhe koje nisu u e-spisu, a drugi po meni veci problem ovog suda su losi 
meduljudski odnosi, prije svega odnosi medu sucima. Opcenito ozracje na sudu je nezdravo. 
Ako suci tvrde da jedni protiv drugih podnose anonimne prijave jasno je koliki su razmjeri 
bolesti meduljudskih odnosa. 

o toleranciji, kolegijalnosti, suradnji, zajednickom rjesavanju slozenih pitanja u 
predmetima, kako govoriti. 

Trenutno se ne moze postiCi dogovor oko GRP-a, dakle oko onoga tko sto treba raditi 
na ovome sudu. 

Spomenuti losi meduljudski odnosi su vaZan razlog zasto sam se prijavio na natjecaj 
za predsjednika ovog suda. 

Cijenim da svojim iskustvom i radom do sada na ovom sudu, te ranije na sudu u Novoj 
Gradiski mogu znacajno doprinijeti poboljsanju meduljudskih odnosa i boljem duhu u ovom 
sudu. 

Potrebno je unijeti vise dobrih namjera i iskrene ljudske komunikacije medu suce i to 
bihja uCinio. 

Kada bih uspio u rjesavanju ovog problema, u sto ne sumnjam sigurno bi bilo lakse 
rijesiti i problem ovrsnih predmeta. 

Prije izrade novog GRP-a obavio bih razgovor sa svim sucima i sudskim savjetnicima 
pojedinacno, sto se do sada u ovom sudu nije Cinilo, te bi u toj komunikaciji dobio 
informaciju tko je sklon i sposoban obavljati i rjesavati koju granu prava, te u mjeri u kojoj je 
to moguce ispunio bih zelje i sklonosti sudaca glede rada na odredenoj grani prava, a sve u 
cilju zadovoljavanja veee kvalitete i kvantitete rada na ovom sudu. 

Nadalje, cijenim da je potrebna veea komunikacija i razmjena iskustava 0 konkretnim 
pravnim pitanjima sudaca koji mora inicirati i podrZavati predsjednik suda kod ujednacavanja 
sudske prakse, a sto je takoder relevantan problem na mnogim sudovima, pa i na ovom. 

Da bi se rijesilo pitanje nagomilanih ovrha u nekim referadama smatram da u novom 
GRP-u nije potrebno raditi radikalne promjene, ali promjene da. 

Prije svega bih "ocistio ovrsni i parnicni odjel" na naCin da suci u parnicnom odjelu 
rade parnice, a suci i sudski savjetnici u ovrsnom odjelu da rade ovrhe. 

Obzirom da veci broj sudaca u parnicnom odjelu u sjedistu suda ima manje od 100 
predmeta u radu, jednog suca iz parnicnog odjela bih premjestio u ovrsni odjel, a njegove 
parnicne predmete stavio u automatsku dodjelu i prerasporedio sucima u parnicnom odjelu, a 
sve sukladno clanku 228 Sudskog poslovnika. S parnicama tog suca sedamdesetak predmeta, 
te parnicama suca iz ovrsnog odjela Kristine Zetovic-Urbanovski 144 predmeta i suca Maria 
Meandzije 26 predmeta nakupilo bi se 230 do 240 parnica, i iste bih automatskom dodjelom 
rasporedio urad parnicnim sucima tako da bi u parnicnom odjelu suci imali u radu uglavnom 
izmedu 150 i 200 iIi nesto vise predmeta sto je optimalno za rad, a sve po clanku 26 stavak 8 
Sudskog poslovnika. 
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Sudac koji radi u referadi na manje od 100 predmeta tesko moze ispuniti okvirna 
mjerila suca. 

Sudac koji bi bio premjesten iz parnicnog u ovrsni odjel dobio bi novu referadu i to 
pola predmeta od suca Maria Meandzije koji ima u radu 620 ovrha, te ovrhe koje nisu u e
spisu, a isti sudac radi i predmete pojedinacnog ispravnog postupka. 

Na taj nacin bi se dobio jos jedan sudac u ovrsnom odjelu, koji odjel bi bio ojacan, a 
sto je potrebno za brzi, uCinkovitiji i kvalitetniji rad tog odjela. 

Tada bi sudac sa najveCim brojem predmeta Mario Meandzija - 620 bio doveden na 
tristotinjak predmeta sto bi bio optimum za normal an rad jedne referade, jer kada u ovoj 
situaciji ocekivati da 620.-i ovrsni predmet suca Maria Meandzije bude stavljen urad. 

Takoder bi u Stalnoj sluzbi u Novoj Gradiski 130 parnicnih predmeta koji su u radu 
kod dvije sudske savjetnice preraspodijelo na suce koji rade parnice, a koji uglavnom trenutno 
imaju ispod 100 parnica u radu, sto bi sa ovih stotridesetak suce parnicare dovelo u poziciju 
da imaju optimalan broj parnica u radu, a sve sukladno clanku 26 stavak 8 Sudskog 
poslovnika. 

Na gore opisani naCin bi dobio "Ciste ovrsne i parnicne referade" sto bi doprinijelo 
kvaliteti i kvantitetu rjesavanja predmeta, a takoder i uzoj specijalizaciji sudaca po odjelima. 

Glede ovrha koje nisu u e-spisu, a radi se 0 ovrhama koje su iz starijih godina, koje 
predmete je u odredenom broju i sam zivot rijesio, nastavio bih intenzivniju kontrolu 
rjesavanja tih predmeta. Medutim, vidljivo je da su u zadnjih 5-6 mjeseci ti predmeti u 
znatnom broju rijeseni. Nairne od oko 2400 takvih predmeta u zadnjih 5-6 mjeseci je rijeseno 
preko 900, tako da je ostalo jos oko 1480 tih nerijesenih predmeta. Obzirom da dosadasnju 
dinamiku, govorim 0 zadnjih 5-6 mjeseci, cijenim da se ostatak ovih predmeta moze rijesiti u 
okviru jedne godine. 

Trenutno stanje u kaznenom odjelu glede predmetaje slijedece: 

sueI KAZNENI Ovr 

Mirko Zivic 179 84 

Jasna Krnic 210 145 

Slaven Vidmar 113 34 

Vedran Pavelic 181 14 

Mario Meandzija P 26 620 
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Obzirom da suci u kaznenom odjelu, osim suca Maria Meandzije koji de facto radi 
ovrsne predmete, imaju izmedu 130 i 300 i nesto predmeta, cijenim da je to optimalan broj za 
rad u tim referadama. 

Glede starih predmeta u pamicnom i kaznenom odjelu, stanje je zadovoljavajuce, sto 
je potvrdeno i zadnjim pregledom od strane sudaca Zupanijskog suda u Slavonskom Brodu. 

Medutim, i ovdje je naglasavam potrebno redovno kontrolirati rad na starim 
predmetima. 

Posebno je alarmantno da se ne radi na predmetima u kojima je odluceno po zahtjevu 
stranke za sudenje u razumnom roku, jer nerad na tim predmetima ce uzrokovati odredene 
sankcije. Stoga bih odmah napravio kontrolu u tim predmetima i stavio ih iznad svih prioriteta 
u ovom sudu. 

Trenutno stanje u Zemljisnoknjiznom odjelu u sjedistu ovog suda jeste da u 2018. 
godini ima zaprimljenih 4149 predmeta, a nerijesenih predmeta ukupno je 801 predmet, dok u 
Zemljisnoknjiznom odjelu stalne sluzbe u Novoj Gradiski u 2018. godini zaprimljeno je 1965 
predmeta, a ostalo je nerijesenih 18 predmeta. Dakle, stanje u oba Zemljisnoknjizna odjela je 
zadovoljavajuce i potrebno je nastaviti raditi istim intenzitetom. 

Za napomenuti je da je na ovom sudu zapoceo po stupak energetske ucinkovitosti suda 
u suradnji sa Ministarstvom pravosuda, sto podrazumijeva velike zahvate na zgradi suda i 
unutar zgrade (novo grijanje, klima, nova stolarija, lift, nova fasada i dr.), sto ce uvelike 
doprinijeti ugodnijim klimatskim uvjetima i ucinkovitosti rada. 

Nadalje, glede samih uvjeta u kojima rade djelatnici ovog suda zelim napomenuti da u 
jednoj sudnici i kabinetu suca koji je na porodiljnom dopustu rade dva sudska savjetnika, pa 
je u tom smislu potrebno u koordinaciji sa OpCinskim drzavnim odvjetnistvom u Slavonskom 
Brodu, koje takoder dijeli ovu zgradu sa OpCinskim sudom iznaCi adekvatno rjesenje. 

Zakljucno ponavljam ukoliko budem imenovan za predsjednika suda radio bih na 
popravljanju meduljudskih odnosa jer zdravo ozracje u radnoj sredini je vazan uvjet za 
izvrsavanje redovnih radnih zadataka. 

U Slavonskom Brodu, 02. srpnja 2018. 

SMac: . 

Pav<VGaric 


